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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miből fizessék ki az intézmények a technikai dolgozók 
bérét, ha a lényegében szünetelő gyermekétkeztetés miatt nem kapnak elegendő költségvetési 
támogatást?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A veszélyhelyzet miatt az oktatás mellett lényegében felfüggesztették a gyermekétkeztetést is.

Bár Rétvári Bence egy korábbi kérdésemre adott válaszában ("Miként működik a veszélyhelyzetben
a gyermekétkeztetés? Mennyien részesülnek benne? Támogatja-e a kormány, hogy most ne csak az
étkeztetést  igénylő  gyermekek,  hanem a  családjuk  minden  tagja  részesüljön  az  étkeztetésben?"
című,  K/9969.  számú írásbeli  választ  igénylő  kérdés)  azt  írta,  hogy – mivel  szünet  nem került
elrendelésre – továbbra is biztosítani kell az étkeztetést, ha a szülő azt kéri.

Tekintettel arra, hogy a többség ezt nem kérte, sok helyen ezért semmilyen étkeztetés sincsen. Ez
pedig azt jelenti, hogy nincs ezután állami támogatás sem.

A problémát  alátámasztják  azok  a  sajtóban  megjelent  hírek,  miszerint  a  Belügyminisztérium
önkormányzati államtitkára a Települési Önkormányzatok Országos Szövetsége elnökének levelére
írt válaszában nem csak azt mondta ki, hogy az önkormányzatok a szociális támogatásból spórolják
meg a védekezés költségeit, hanem azt is, hogy a gyermekétkeztetés vonatkozásában nem várható
módosítás a finanszírozásban: a nem étkeztetett gyermek után nem jár támogatás.

Információim  alapján  a  technikai  dolgozóknak  továbbra  is  be  kell  járniuk  dolgozni.  A bérek
kifizetése egyre nagyobb terhet jelent az intézményeknek, illetve az önkormányzatoknak, mivel a
gyermekek után járó állami támogatás lecsökkent, így a dolgozók bérének kifizetése is veszélybe
került.

Mindezek miatt kérdezem:



-  Miből  fizessék  ki  az  óvodákban,  bölcsődékben  a  technikai  személyzet  bérét,  ha  a
gyermekétkeztetés  igénybevételének lecsökkenése miatt  nem kapnak elegendő költségvetési
támogatást? 

-  Miből  fizessék  ki  az  iskolákban  a  technikai  személyzet  bérét,  ha  a  gyermekétkeztetés
igénybevételének lecsökkenése miatt nem kapnak elegendő költségvetési támogatást? 

-  Tervezi-e  a  kormány,  hogy  segítséget  nyújt  a  bajba  került  intézményeknek,
önkormányzatoknak? 

-  Milyen  költségvetési  támogatásban  részesíti  a  kormány  azokat  a  településeket,  ahol  ez
jelentős problémát okoz? 

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2020. május 15.

Bangóné Borbély Ildikó

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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